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Justerande ................................................        ………………………………………. 
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Förvaringsplats för 
protokollet 

 

................................................. Underskrift 
 

  
 
Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

Plats och tid Bolmen kl. 16:00-17:00 
  
Beslutande ledamöter Malin Thydén-Kärrman (S) (ordförande), Rolf Kenneryd (HRF Hörselskadades 

riksförbund), Kristina Hedenberg (L), Anna Jakob Sundling (S), John Åsberg 
Davidsson (C), Bengt-Åke Torhall (L), Våge Ericsson (FUB), Agneta Lundqvist  
(Reumatikerföreningen ), Karl Erik Hjalmarsson (Synskadades riksförbund) 

  
Ej tjänstgörande ersättare Ray Alexén (SD) 

Roger Andersson (S) (vice ordförande) 
  
Övriga närvarande Philip Norrman (sekreterare ) 

Katarina Paulsson (samhällsbyggnadschef ) 
Ida Karlsson Lalander (kommunikatör ) 

  
Utses att justera Våge Ericsson 
  
Justeringens plats och tid  
  
Protokollet omfattar §§8-12 
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ÄRENDELISTA 
§8 Godkännande av ärendelista och val av justerare 

§9 Protokoll från kommunala tillgänglighetsrådets referensgrupp 

§10 Protokoll från föregående möte 

§11 Information till kommunala tillgänglighetsrådet 

§12 Övriga frågor och meddelanden 
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§8 

Godkännande av ärendelista och val av justerare  
(2023 SBN0045) 

Beslut 
Tillgänglighetsrådet godkänner ärendelistan med justeringen att informationspunkten 
Digidelcenters verksamet utgår.  
  
Tillgänglighetsrådet utser Våge Ericsson att tillsammans med ordförande Malin Thydén 
Kärrman (S) justera dagens protokoll.  
Paragrafen är justerad 
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§9 

Protokoll från kommunala tillgänglighetsrådets referensgrupp  
(2023 SBN0046) 

Beslut 
Tillgänglighetsrådet har tagit del av referensrådets protokoll.  

Handlingar i ärendet 
 Protokoll KTRs referensgrupp 20230424 

Paragrafen är justerad 
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§10 

Protokoll från föregående möte  
(2023 SBN0047) 

Beslut 
Tillgänglighetsrådet har tagit del av tillgänglighetsrådet föregående protokoll.  

Handlingar i ärendet 
 KTR 2023-03-06 

Paragrafen är justerad 
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§11 

Information till kommunala tillgänglighetsrådet  
(2023 SBN0049) 

Beslut 
Kommunala tillgänglighetsrådet har tagit del av informationen. 

Beskrivning av ärendet 
  
Frågor och information:  
  
Från Reumatikerförbundet har ställts en fråga om det finns någon planering att bygga en 
rehab-bassäng. F.n finns en uppvärmd bassäng på vårdcentalen men där endast 2 personer får 
plats. 
Svar: Frågan har diskuterats till och från, men i dagsläget finns inga planer och inga 
investeringsmedel är avsatta i kommunens investeringsbudget. 
  
  
En fråga har varit uppe om förändring av busshållplatser vid korsningen Landerydsvägen- 
Stenhuggaregatan. T.f park- och gatuchef Mats Hoppe var enlig mail 20230217 
förhoppningsfull om att kunna åtgärda brister i samband med arbetena på Landerydsvägen. 
Han pekar på övergångsställe – farthinder och bättre lösning för gående. Pågår något arbete i 
den riktningen.  
Svar: Diskussioner har förts med trafikverket. Trafikverket vill ej ändra placering av 
övergångsställena. När arbetet på vägen är klart kan ändringar göras för att göra platsen mer 
tillgänglig.  
  
Information om resultatet från kommunens medborgardialog (Ida Karlsson Lalander) 
  
Information om kommunens nya hemsida, hylte.se (Ida Karlsson Lalander) 
  
Information om Digidelcenters verksamhet - punkten utgår. Punkten planeras vara med på 
kommande sammanträde med KTR.  
  

 Laget runt 
SBN: Nämnden fortsätter arbetet med att ta fram detaljplaner i kommunen. Arbetar också 
med projekt förfallna hus. Och jobbar vidare med att byta ut gatubelysningen i Hylte kommun 
till mer säkra och kostnadseffektiva lampor. Kontoret jobbar också med att ta fram ett nytt 
insamlingssystem för hushållsavfall.  
  
KFN: - 
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ON: Nämnden har svarat IVO om deras utredning gällande kompetens hos personalen. Svarar 
att det kommer bland annat hållas kurser i svenska för att höja kunskaperna i det svenska 
språket hos medarbetarna. Kontoret har även anställt flera specialsjuksköterskor. Besvärligt 
ekonomiskt läge.  
  
BUN- Det stora ärendet i nämnden just nu är framtiden för Rydöbruks skola. Beslut ska tas på 
nämnden i maj. Beslut i KF i juni. Renovering av Torups skola blir något dyrare än planerat. 
  
KS: -  
Hyltebostäder: En upphandling ska komma igång för vem som ska bygga Landeryds skola.  
  
  
  

Handlingar i ärendet 
 Tjänsteskrivelse - information till kommunala tillgänglighetsrådet 

Förslag till beslut 
Kommunala tillgänglighetsrådet har tagit del av informationen. 
 

Beslutet skickas till  
- 
 

Paragrafen är justerad 
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§12 

Övriga frågor och meddelanden  
(2023 SBN0050) 

Beskrivning av ärendet 
Fråga från Rolf Kenneryd (Hrf): 
  
Hur har resultatet blivit av den tillgänglighetsutredning som Hyltebostäder gjorde för några år 
sedan? 
Svar presenteras till nästa sammanträde med kommunala tillgänglighetsrådet.  
  
Paragrafen är justerad 
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